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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 19. ÚNORA 2015 

 

přítomni 

dle prezenční listiny – Ing. Vlastimil Mikšík, Ph. D., Ing. Matyáš Orsák, Ph. D., Ph. D., prof. Ing. Jan 
Vašák, CSc, Šimon Vlásenko, Ing. Markéta Drešlová, doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., Ing. Jan Kašpar, Bc. Jiří 
Procházka, Ing. Hana Mrhalová, prof. Ing. Jan Vymazal, CSc., doc. RNDr. Michael Komárek, Ph. D., Ing. Zdeněk 
Votruba, Ph. D., doc. Ing. Miroslav Müller, Ph. D., Ing. Martin Kotek, Ph. D., Martin Novák, Tomáš Pazika, Mgr. 
Ing. Pavel Michálek, Ph. D., Ing. Irena Benešová, Ph. D., Ing. Štěpán Kala, MBA, Ph. D., Stanislav Doležal, Aneta 
Kučerová, Ing. Radim Kotrba, Ph. D., doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph. D., prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph. D., Ing. Iva 
Nádvorníková, PaedDr. Dušan Vavrla, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc., Martin Brabec 

prof. Ing. Jiří Balík, CSc., dr. h. c., Ing. Jana Vohralíková, doc. Ing. Tomáš Šubrt, Ph. D., JUDr. František 
Janouch  

omluveni: doc. Ing. Martin Böhm, Ph. D., CSc., Ing. Petra Šímová, Ph. D., Ing. Václav Hradilek, Bc. Hynek 
Roubík 

program 

 
 

 Ing. Votruba zahájil zasedání AS ČZU a přivítal členy AS ČZU a zástupce vedení ČZU  
 

Kontrola zápisu  

 Ing. Votruba se dotázal, zda má někdo připomínky k zápisu z minulého zasedání AS ČZU 

 v diskuzi vystoupili: ---  

1. Kontrola zápisu  

2. Informace z jednání RVŠ 
 
 

3. Informace z jednání předsednictva AS ČZU 

4.       Zřízení komisí AS ČZU 

5.       Informace rektora o aktuálních otázkách na ČZU 

6.       Volební a jednací řád Akademického senátu ČZU 

7.       Návrh kandidáta na místopředsedu AS ČZU 

8.       Statut FLD 

9.        Volební a jednací řád AS FLD 

10.      Jednací řád VR FLD 

11.      Různé 
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 pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 

Informace z jednání RVŠ 

 Ing. Mikšík informoval o složení zástupců ČZU v RVŠ a o zasedání sněmu RVŠ 

 Ing. Michálek doplnil informace ze zasedání RVŠ 

 Ing. Kala informoval o jednání legislativní komise RVŠ k prováděcím předpisům 

 v diskuzi vystoupil: Ing. Kotrba a informoval, že Bc. Roubík se stal předsedou studentské komory RVŠ  
a dnes se účastní zasedání předsednictva RVŠ 
 

Informace z jednání předsednictva AS ČZU 

 Ing. Votruba informoval o zasedání předsednictva AS ČZU s následujícími doporučeními: 

 zřízení stálé komise legislativní a stálé komise ekonomické a investiční komise 

 předsednictvo nepovažuje za vhodné zřizování komise pro informační systémy či 
studentské komise 

 v diskuzi vystoupili: ---  
 

Zřízení komisí AS ČZU 

 Ing. Votruba vyzval k hlasování o zřízení legislativní komise 

 pro: 28; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU ROZHODL O ZŘÍZENÍ LEGISLATIVNÍ KOMISE 

 

 Ing. Votruba vyzval k hlasování o zřízení ekonomické a investiční komise 

 pro: 28; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU ROZHODL O ZŘÍZENÍ EKONOMICKÉ A INVESTIČNÍ KOMISE 

 

 Ing. Votruba vyzval k hlasování o nezřízení komise pro informační systémy 

 pro: 23; proti: 1; zdržel se: 4 

 > AS ČZU ROZHODL O NEZŘÍZENÍ KOMISE PRO INFORMAČNÍ SYSTÉMY 

 

 Ing. Votruba vyzval k hlasování o nezřízení studentské komise  

 pro: 19; proti: 0; zdržel se: 9 

 > AS ČZU ROZHODL O NEZŘÍZENÍ STUDENTSKÉ KOMISE  

 
 

 Ing. Votruba informoval o návrzích na složení komisí, které obdržel a nechal o jednotlivých členech 
hlasovat: 
  

Komise ekonomická a investiční: 

 Ing. Matyáš Orsák, Ph.D.  

 pro: 27; proti: 0; zdržel se: 1 

 Ing. Petra Šímová, Ph.D. 

 pro: 28; proti: 0; zdržel se: 0 

 Ing. Martin Kotek, Ph.D 

 pro: 27; proti: 0; zdržel se: 1 

 doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D.  

 pro: 27; proti: 0; zdržel se: 1 
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 Ing. Irena Benešová, Ph.D.  

 pro: 27; proti: 0; zdržel se: 1 

 doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc.  

 pro: 27; proti: 0; zdržel se: 1 

 prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph. D. 

 pro: 27; proti: 0; zdržel se: 1 

> AS ČZU ZŘIZUJE EKONOMICKOU A INVESTIČNÍ KOMISI VE VÝŠE UVEDENÉM SLOŽENÍ 
 

 Ing. Votruba požádal komisi o zvolení předsedy 
 zástupci komise požádali o odložení zvolení předsedy, z důvodu nepřítomnosti všech členů 

 
 

Komise legislativní: 

 Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D.  

 pro: 27; proti: 0; zdržel se: 1 

 doc. RNDr. Michael Komárek, Ph.D.  

 pro: 27; proti: 0; zdržel se: 1 

 doc. Ing. Miroslav Müller, Ph.D.  

 pro: 27; proti: 0; zdržel se: 1 

 doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D.  

 pro: 27; proti: 0; zdržel se: 1 

 Ing. Štěpán Kala, MBA, Ph.D.  

 pro: 27; proti: 0; zdržel se: 1 

 doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D. 

 pro: 27; proti: 0; zdržel se: 1 

> AS ČZU ZŘIZUJE LEGISLATIVNÍ KOMISI VE VÝŠE UVEDENÉM SLOŽENÍ 
 

 Ing. Votruba požádal komisi o zvolení svého předsedy 
 Ing. Komárek za legislativní komisi navrhl předsedou Ing. Mikšíka 
 pro: 27; proti: 0; zdržel se: 1 

> PŘEDSEDOU LEGISLATIVNÍ KOMISE BYL ZVOLEN ING. VLASTIMIL MIKŠÍK, PH. D. 
 

Informace rektora o aktuálních otázkách na ČZU 

 rektor informoval o jednáních s ministrem zemědělství tak, aby školní podniky univerzit mohly čerpat 
dotace – splňovaly podmínky „aktivního zemědělce“ 

 rektor informoval o jednáních ČKR k zákonu o VŠ 

 rektor informoval o problematice Brandejsova statku 

 rektor informoval o novém řediteli OIKT 

 rektor informoval o připravované rekonstrukci ul. Sídlištní a předal slovo paní kvestorce, aby sdělila 
informace ze zasedání Správní rady ČZU 

 kvestorka informovala o majetkových záležitostech týkajících se nemovitých věcí, novém 
provozovateli Akademického klubu a Klubu C a probíhajícím zadávacím řízení na Dřevařský pavilon. 

 kancléř informoval o spuštění virtuální prohlídky též v anglickém jazyce 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Benešová, prof. Vašák, Ing. Michálek, Ing. Kala 

 závěr diskuze: senát doporučuje, aby byl změněn systém výuky a rozšířila se stávající výuka 2/1 na 
2/2 týdenní výuky, tato změna se týká především PEF. 
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Volební a jednací řád AS ČZU 

 Ing. Votruba informoval o návrhu na změnu Volebního a jednacího řádu AS ČZU předloženém 
předsednictvem AS ČZU. Návrh spočívá v posílení vlivu zástupců z řad studentů v AS tím, že členem 
předsednictva AS ČZU může nově být i jeden člen AS ČZU zvolený za studenty. 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 27; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE ÚPRAVY VOLEBNÍHO A JEDNACÍHO ŘÁDU AKADEMICKÉHO SENÁTU ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ 

UNIVERZITY V PRAZE 
 

Návrh kandidáta na místopředsedu AS ČZU 

 Ing. Votruba navrhl, aby do té doby, než bude platná a účinná výše uvedená změna ve VJŘ AS ČZU, 
byl jmenován do funkce místopředsedy AS ČZU (a tím i členem předsednictva AS ČZU) zvolený člen 
AS ČZU z řad studentů. 

 Studentská část AS ČZU navrhla na tuto pozici senátora Martina Nováka 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Mikšík 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 4 

 > AS ČZU SCHVALUJE VÝŠE UVEDENÝ NÁVRH KANDIDÁTA DO FUNKCE MÍSTOPŘEDSEDY AS ČZU  
 

Statut FLD 

 doc. Nakládal informoval o všech předkládaných materiálech AS FLD 

 Ing. Votruba informoval, že předložené materiály byly z důvodu neexistence legislativní komise 
projednány v rámci předsednictva AS ČZU 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Kala, Ing. Votruba, PaedDr. Vavrla 

 závěr diskuze: PEF navrhuje, aby došlo ke změně formulace neslučitelnosti člena senátu s dalšími 
funkcemi na univerzitě; Ing. Votruba informoval o tom, že na tuto záležitost již individuálně 
odpovídal, považuje za vhodné, aby zůstalo ustanovení v současné podobě 

 pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE STATUT FAKULTY LESNICKÉ A DŘEVAŘSKÉ 
 

Volební a jednací řád AS FLD 

 doc. Nakládal informoval o tomto materiálu v předchozím bodě programu 

 Ing. Votruba informoval, že v průběhu projednávání na předsednictvu došlo k drobné změně tohoto 
materiálu, tato změna byla senátorům v předstihu zaslána 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE VOLEBNÍ A JEDNACÍ ŘÁD AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY LESNICKÉ A DŘEVAŘSKÉ 
 

Jednací řád VR FLD 

 doc. Nakládal informoval o tomto materiálu v předchozím bodě programu 

 Ing. Votruba informoval, že předložené materiály byly z důvodu neexistence legislativní komise 
projednány v rámci předsednictva AS ČZU 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE JEDNACÍ ŘÁD VĚDECKÉ RADY FAKULTY LESNICKÉ A DŘEVAŘSKÉ 
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Různé 

 Ing. Votruba informoval, o předběžném termínu dalšího jednání AS ČZU - 12. 3. 2015 od 9:00, 
předpokládaným bodem programu bude rozpočet ČZU 

 Ing. Votruba informoval o navrženém termínu svolání akademické obce na 5. května 2015 od 14:00 a 
v této době bude přerušena výuka, Ing. Votruba požádal o dobrovolníky, kteří budou nápomocni 
s organizací akademické obce 

 Ing. Votruba požádal zástupce z fakult, aby apelovali na předsedy fakultních AS, aby dodržovali 
pravidlo, že zápisy ze zasedání AS fakult budou zasílány na e-mail senat@czu.cz 

 prof. Vašák navrhl zvážení zřízení „školní akreditační komise“, jakožto poradenský orgán prorektora 
pro vzdělávání a prorektora pro vědu a výzkum 

 v diskuzi vystoupili: doc. Nakládal, doc. Komárek, Ing. Orsák, Ing. Votruba, PaedDr. Vavrla, prof. 
Vymazal, Doležal, doc. Müller 

 závěr diskuze: členové AS ČZU cítí, že je nezbytné posilovat význam kvalitní didaktiky na ČZU a 
dosavadní hodnocení pouze podle výzkumné činnosti je nevyvážené. Senát chápe, že klíčovou roli 
zde mají především příslušní proděkani na fakultách. Ing. Votruba požádal, aby případné náměty 
v oblasti pedagogiky či didaktiky (návrhy jak zlepšit, či zapůsobit na zlepšení kvality), mu členové AS 
ČZU zaslali do e-mailu a tyto náměty by poté sjednotil a byly by prodiskutovány na dalším zasedání 
AS ČZU.  

 

Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast.  

 
 
 
  ING. ZDENĚK VOTRUBA, PH. D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 

mailto:senat@czu.cz

